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După două egaluri şi o victorie în meciurile directe, astăzi dăm 
ultimul asalt al sezonului în faţa rivalilor de la FCSB. Cu o nouă 
reuşită urcăm pe podium şi putem visa la mult mai mult. Totul 

depinde de noi! Vă aşteptăm la stadion, să facem iarăşi #Vulcanul 
să erupă şi să ne oferim singuri o nouă seară de ţinut minte.

PE VIAŢĂ  PE VIAŢĂ  
ŞI PE MOARTEŞI PE MOARTE



Ce faci, George, cum te simţi? Pare că‑ţi iese jocul foarte bine 
în ultima vreme şi am vrea în primul rând să te felicităm.

Vă salut pe voi şi pe toţi suporterii Universităţii care citesc 
asta. Mă simt după cum spuneţi voi că îmi e şi jocul: foarte bine. 

După o perioadă mai dificilă pentru el, în care a fost folosit mai puţin, 
ALEX CÎMPANU a revenit în forţă în acest playoff şi a înscris două goluri 
superbe în derby‑urile cu Farul, respectiv Rapid. Tot mai lăudat şi de presă 
şi specialişti pentru calităţile sale, Cîmpanu ne‑a vorbit despre cei trei ani 
frumoşi petrecuţi la Craiova, despre evenimentul recent care i‑a schimbat 
total priorităţile şi despre momentele cele mai frumoase, pentru el şi colegii 
lui, din timpul unui meci.

„Un stadion 
plin şi activ 
ne      poate 
împinge 
către 
o nouă 
victorie mare“

C Î M PA N U :



Vă mulţumesc pentru felicitări şi sper să vă dau mai multe ocazii 
să mă felicitaţi şi după cele cinci meciuri pe care le mai avem de 
jucat din acest sezon.

Ce explicaţie găseşti pentru forma bună din ultimele partide? 
Ai făcut ceva mai special în această primăvară, ai lucrat la ceva 
anume? 

Nu s‑a întâmplat nimic special, mai degrabă aş spune că este o 
culminare a muncii mele de zi de zi, de când am venit aici. Sunt 
foarte concentrat la ce am de făcut şi dau totul din mine la antrena‑
mente, ambiţia m‑a caracterizat întotdeauna. Mă bucur să văd că 
dă roade şi sper să continuăm cu toţii prestaţiile bune, pentru că 
ultimele două partide ne‑au dat multă încredere în forţele noastre.

Ce fel de antrenor e Eugen Neagoe şi care este cel mai impor‑
tant sfat pe care ţi l‑a dat până acum?

Mister este în general un antrenor care ne dă foarte multă încre‑
dere. Cred că acesta este şi lucrul cel mai important cu care am 
rămas de la dumnealui: când mă bagă pe teren, îmi spune să mă 
concentrez doar la ce am de făcut, pentru că el are 100% încre‑
dere în mine şi în calităţile mele.

Care gol dintre cele două pe care le‑ai marcat în playoff ţi‑a 
plăcut mai mult şi de ce?

Golul cu Rapid, bineînţeles. Nu doar pentru că execuţia a fost 
mai dificilă şi mai spectaculoasă, dar acela a venit şi într‑o victo‑
rie, mai ales una într‑un derby atât de important pentru olteni. 
Sper că i‑am făcut fericiţi pe oameni în acea seară, pentru că asta 
îmi propun şi ne propunem la fiecare meci.

Astă‑seară vine FCSB‑ul pe Oblemenco. Fă‑ne o mică avancro‑
nică, cum crezi că se va juca meciul şi cum crezi că va fi atmo‑
sfera în tribune?



Va fi foarte greu, meciurile cu ei din ultima vreme au fost foarte 
încinse şi echilibrate. Cred că cel din această seară va fi chiar şi 
mai spectaculos şi foarte deschis, pentru că ambele echipe vor 
căuta victoria şi implicit să atace primele două poziţii. Îmi doresc 
foarte mult să văd o mare alb‑albastră pe stadion, cred că un sta‑
dion plin şi activ ne poate împinge către o nouă victorie mare.

Au trecut deja aproape 3 ani de când joci la Universitatea. Sun‑
tem curioşi care este cel mai plăcut moment pe care l‑ai trăit 
în aceşti ani la club şi de ce. Dar cel mai neplăcut?

Într‑adevăr, trei ani frumoşi şi plini de clipe de neuitat. Cele 
mai plăcute momente pe care le‑am trăit la Ştiinţa au fost serile în 
care am câştigat cele două trofee, Cupa şi apoi Supercupa. Pentru 
asta jucăm şi e o mare împlinire când reuşim să câştigăm o com‑
petiţie şi implicit un trofeu. Momentele neplăcute au fost foarte 
puţine, dar aş numi perioada de la începutul acestui sezon când 
am jucat mai puţin, cu domnii Balint şi Rădoi antrenori.



La un moment dat spuneai despre Bancu că ţi se părea cel mai 
bun adversar al tău din Liga I, pe vremea când jucai la Boto‑
şani. Noi arătăm foarte bine în această primăvară în ciuda 
absenţei lui Nicuşor. Aşa că te‑am ruga să ne spui şi câteva 
cuvinte despre înlocuitorul lui, Ndong. 

Aşa este, Bancu mi se părea de acum mulţi ani şi mi se pare şi 
acum cel mai bun fundaş stânga român. Ndong este şi el un fot‑
balist foarte valoros şi cred că a demonstrat asta pe teren de când 
l‑a înlocuit pe Nicuşor. Ca om, Basilio este un băiat foarte vesel 
şi foarte muncitor, îmi place mult la el că îşi dă sufletul pe teren, 
pentru echipă.

Dacă tot ne‑ai povestit despre valoarea coechipierilor, am vrea 
să ştim şi cine consideri că e cel mai amuzant coleg al tău. Dar 
cel mai sufletist?

(râde) E greu să îl numesc pe cel mai amuzant, pentru că sunt 
vreo doi‑trei în top, acolo, dar cred că o să merg pe Mihai Căpă‑
ţînă. Referitor la cel mai sufletist, aş zice Bogdan Vătăjelu.



La fel ca prietenii tăi Markovic şi Ivan, ai devenit părinte 
recent. De la aceste evenimente, toţi trei arătaţi mai maturi 
şi mai responsabili în joc, aşa cum îi stă bine oricărui tătic. 
Cât de importantă a fost această experienţă pentru tine şi ce 
speri pentru viitorul fiicei tale? 

Da, e clar că acest moment a fost unul de transformare pen‑
tru mine. De când mi s‑a născut primul copil simt cum mi s‑au 
schimbat aproape în totalitate gândurile şi priorităţile şi cred că 
asta mă ajută să fiu şi mai concentrat pe profesia mea. Referitor 
la viitorul fiicei mele, vă daţi seama, îi doresc enorm să fie feri‑
cită, iar eu şi mama sa vom fi în spatele ei necondiţionat, indife‑
rent ce‑şi va propune în viaţă.



Ce ţi‑a spus Liţă Dumitru ultima oară când aţi vorbit? Dar 
mama ta, ea ce ţi‑a zis când aţi vorbit ultima oară? 

Cu nea Liţă am vorbit ultima oară acum aproximativ două luni. 
Era perioada în care nu prea jucam şi m‑a sunat să mă încurajeze 
şi să‑mi ureze de bine, chiar m‑a ajutat. Mi‑a spus că viaţa unui 
fotbalist are mereu şi astfel de momente şi nu trebuie să mă des‑
curajez, pentru că sunt tânăr şi am tot viitorul înainte să arăt de 
ce sunt în stare. Legat de mama, vă daţi seama, cu ea vorbesc zi 
de zi şi avem o relaţie foarte apropiată. 

Cum ar arăta o zi perfectă din viaţa ta, ce anume ai face în ea 
şi cu cine?

Orice zi e perfectă la mine datorită familiei mele. E minunat 
să ajung acasă şi să ştiu că mă aşteaptă soţia şi fetiţa mea şi abia 
aştept să petrec timp cu ele. Facem împreună orice, ieşim peste 
tot, ne uităm la filme, chiar şi la meciuri uneori.

Să presupunem, prin absurd, că nu ai fi ajuns fotbalist. Ce altă 
meserie ţi‑ar fi plăcut să ai şi de ce?

Nici măcar prin absurd nu mă pot gândi la asta, pentru că pur 
şi simplu nu am avut alt gând vreodată. Încă de copil am avut 
acest vis şi încă de atunci mi‑am propus să fac tot ce depinde de 
mine să ajung un fotbalist important. Cred că sunt pe drumul cel 
bun şi, apropo, este o mândrie pe mine să joc pentru un club cu 
o istorie atât de impresionantă.

Un mesaj pentru suporterii care vor fi în tribune la meciul cu 
FCSB? 

Ce pot să le spun decât că abia aştept revederea cu ei şi că m‑ar 
bucura foarte mult să cântăm şi să ne bucurăm alături de ei la finalul 
partidei. Acele momente alături de ei de după victoriile de acasă sunt 
unele dintre cele mai frumoase pe care le trăim noi, jucătorii, aici.



UNIVERSITATEA – FCSB ÎN CIFRE

O rivalitate reînviată 
acum 10 ani, devenită 
între timp un nou clasic 
al României

• După ce FCSB a dictat tonul în primii ani de după revenirea 
Universităţii pe prima scenă, balanţa s‑a echilibrat la întâlnirile 
directe, în special în ultimele sezoane, în care Craiova are un 
uşor avantaj. Per total, însă, duelurile la meciurile directe arată 
21 de victorii în dreptul bucureştenilor, 6 victorii ale Ştiinţei şi 
5 rezultate de egalitate. 



• Dintre partidele cu Universitatea gazdă, una singură s‑a ter‑
minat la egalitate, în toţi aceşti 10 ani. Este vorba despre un 
0‑0 înregistrat pe 1 martie 2015, pe stadionul Extensiv. În acea 
partidă căpitanul Brandan era eliminat de la Ştiinţa în minutul 
50, iar primul 11 al Craiovei probabil vă va aduce multă nostal‑
gie: Bălgrădean – Achim, Frăsinescu, Acka, Briceag, Vătăjelu – 
Brandan, Madson, Tîrnăcop – Bawab, Nuno Rocha. În tot restul 
meciurilor jucate la Craiova, una dintre cele două formaţii a 
părăsit terenul învingătoare.

• Diferenţa de valoare dintre cele două loturi este net în favoarea 
oaspeţilor noştri, conform estimărilor site‑ului de specialitate 
transfermarkt.com. Acesta estimează valoarea medie a fotba‑
liştilor noştri la 630.000 euro, iar valoarea medie a adversari‑
lor lor la aproape dublul acesteia – 1.250.000 euro. De altfel, în 
această privinţă FCSB e lider detaşat în Superliga, fiind urmată 
de CFR (819.000 euro valoare medie), iar Universitatea vine pe 
3. Cel mai bine cotat fotbalist din lotul nostru este Andrei Ivan 
(2,5 mil euro), iar cel mai valoros adversar Darius Olaru (5,3 
mil euro).

• Dennis Man este în continuare golgheter în întâlnirile directe 
dintre cele două formaţii, cu 6 reuşite. Din partea noastră, cel 
mai bun marcator cu FCSB rămâne Alexandru Cicâldău, cu 4 
goluri.

• Doar două victorii a reuşit Eugen Neagoe împotriva FCSB în 
carieră, din 16 partide în care diverse formaţii antrenate de el 
au întâlnit echipa lui Gigi Becali. Unul dintre cele două succese 
a venit chiar în acest sezon, un entuziasmant U Cluj – FCSB 2‑1, 
pe 31 octombrie 2022. Celălalt este un Sepsi – FCSB 4‑2 de pe 5 
decembrie 2018. La cârma Universităţii, Neagoe are în palmare‑
sul contra FCSB doar cele două egaluri din acest an, de fiecare 
dată 1‑1 pe Arena Naţională.

• Lipseşte „Edjouma“ al nostru: teoretic mijlocaşi mai degrabă 
defensivi, atât Alexandru Creţu cât şi Malcom Edjouma au 



impresionat în ofensiva echipelor lor în acest sezon, înscriind 
împreună de 15 ori. Doar francezul va fi însă disponibil pentru 
meciul de duminică, deoarece Creţu îşi va ispăşi prima etapă din 
cele două primite suspendare în urma cartonaşului roşu direct 
din meciul cu Sepsi. Creţu reprezintă de altfel ultimul schimb 
de jucători dintre cele două echipe şi categoric cel mai reuşit: 
fotbalistul originar din Paşcani trecea de la FCSB la Universita‑
tea la sfârşitul verii lui 2021.

• Se anunţă o repriză secundă de foc, deoarece ambele formaţii 
înscriu mult mai mult în partea a doua a meciurilor. Universi‑
tatea a marcat 67,5% din goluri în intervalul minutelor 46‑90, 
în timp ce FCSB se situează foarte aproape în acest clasament, 
cu 66,5%.

PA R T E N E R I  U N I V E R S I TAT E A  C R A I O V A



Adversarii la zi  FCSB

Tot mai buni 
pe teren, dar 
în umbra 
patronului în tot 
restul timpului
• FCSB e una dintre cele mai în formă echipe din 2023, an în 

care a pierdut doar de trei ori: cu Rapid etapa trecută, cu UTA 
în deplasare şi cu Farul pe teren propriu, în luna ianuarie. Cei 
mai în formă fotbalişti ai roş‑albaştrilor sunt Florinel Coman şi 
Malcom Edjouma, ambii cu câte 4 goluri înscrise în 2023, de la 
reluarea campionatului. Coman a reuşit la fel de multe assist‑uri 
în această perioadă şi pare fotbalistul cel mai în formă al adver‑
sarilor de azi.

• Patronul celor de la FCSB a luat iarăşi faţa propriei echipe când 
a venit vorba despre apariţii şi discuţii în spaţiul public. După 
înfrângerea din Giuleşti cu Rapid, furios pe arbitraj mai ales, a 
anunţat iarăşi că se retrage din fotbal şi că nu va mai interveni 
la echipă până în momentul când o va vinde, pentru că nu‑l 
mai interesează. Ulterior, a spus că va rămâne totuşi în fotbal 
cu condiţia ca Kyros Vassaras să nu mai fie şeful CCA. Totuşi, 
referitor la cele două cartonaşe roşii pe care FCSB le‑a reclamat 
pentru Rapid, la Onea respectiv Grigore, preşedintele Comisiei 



Centrale a Arbitrilor a făcut o conferinţă de presă în care a spus 
că la niciuna dintre faze nu există elemente clare pentru elimi‑
nare.

• Tot patronul FCSB a dezvăluit şi că le‑a dat mesaje atât lui Răzvan 
Burleanu cât şi arbitrului Horaţiu Feşnic, în noaptea care a urmat 
meciului cu Rapid. Investitorul de la Rapid, Dan Şucu, a avut 
imediat o reacţie după dezvăluirile omologului său: „Aţi mai 
auzit de vreun patron care să sune un arbitru ca să‑i reproşeze 
cum a intrepretat o fază? Nu mi se pare normal aşa ceva, sunt 
curios ce va face FRF‑ul acum. Poţi discuta cu federaţia ca pro‑
prietar de club, dar niciodată direct cu un arbitru“.

• FCSB a fost mult mai puţin activă decât de obicei pe piaţa tran‑
sferurilor în pauza de iarnă, singura venire marcantă fiind cea 
a lui Deian Sorescu. Sosit sub formă de împrumut cu opţiune 
de cumpărare de la Rakow (Polonia), Sorescu a bifat deja 5 



prezenţe în dreapta defensivei roş‑albaştrilor în acest sezon. 
Sorescu a fost adus după ce nici Pantea, nici Valentin Creţu şi 
nici Radu Boboc nu au fost consideraţi satisfăcători pe acel post.

• Cel mai folosit fotbalist al roş‑albaştrilor este portarul Ştefan 
Târnovanu, titular de drept în poarta bucureştenilor şi integra‑
list în cele 44 de partide jucate. Acesta este urmat în clasament, 
ca număr de meciuri şi ca minute jucate, de fundaşii centrali 
Tamm şi Dawa şi de mijlocaşul Darius Olaru, şi el aflat într‑o 
formă foarte bună în acest an.

• Andrea Compagno şi Malcom Edjouma sunt cei mai buni marca‑
tori ai sezonului pentru FCSB, cu 14 goluri pentru atacantul ita‑
lian, respectiv 11 pentru mijlocaşul francez. Ambii au fost aduşi 
din Superliga, de la FCU respectiv FC Botoşani. De notat totuşi 
că 7 dintre cele 14 reuşite ale italianului au venit din penalty.



AMINTIREA SĂPTĂMÂNII

Acea victorie 
memorabilă  
de la final 
de aprilie, în 2021

Pe 29 aprilie 2021, Universitatea întâlnea FCSB pe teren pro‑
priu şi o învingea entuziasmant, după un meci aproape perfect 
făcut de „juveţii“ antrenaţi la acea vreme de Marinos Ouzouni‑
dis. Spectacolul din teren a fost umbrit doar de absenţa specta‑
torilor din tribune, partida disputându‑se în plină pandemie.

Alexandru Cicâldău şi Dan Nistor, eroii victoriei cu FCSB de 
acum exact 2 ani



Ştiinţa începea în formula Pigliacelli  ‑ Vătăjelu, Acka, Con‑
stantin, Bancu – Mateiu, Nistor – Cîmpanu, Cicâldău, Mitran 
– Ivan şi deschidea scorul la finalul primei reprize, după o cen‑
trare de pe dreapta a lui Vătăjelu şi o finalizare superbă a lui 
Cicâldău, care a deviat elegant mingea către diagonală, în colţul 
lung. Balonul a muşcat şi din bară înainte să intre în poartă.

Tot Alex Cicâldău avea să impresioneze şi în partea secundă, 
pe care o începea cu o ocazie mare, după un şut „a la Del Piero“ 
care trecea aproape de vinclul lui Andrei Vlad. Situaţia se com‑
plica pentru Ştiinţa în minutul 54, când Vătăjelu era eliminat 
uşor de Istvan Kovacs, după un duel la marginea careului cu 
Octavian Popescu.

La doar 5 minute după eliminare, însă, Mateiu făcea o recu‑
perare preţioasă la circa 30 de metri de poarta noastră şi Ivan 
pleca furtunos pe contraatac. La finalul acelei faze, Dan Nistor 
majora diferenţa, ajutat şi de o gafă a lui Andrei Vlad, portarul 
ajuns la FCSB chiar de la Universitatea. Pasa de gol a venit de 
la acelaşi om al meciului, Alexandru Cicâldău. În vara acelu‑
iaşi an, în care Ştiinţa ridica de altfel a opta Cupă a României, 
Cicâldău se transfera la Galatasaray.


